
                                                                                             Krobia, dnia 23 maja 2011 r.

                              P R O T O K Ó Ł    Nr   IX/2011
 
                  z   IX sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i , 
                  w dniu  16 maja 2011 r. w ZSOiZ w Krobi 
========================================================= 
                 godzina rozpoczęcia :    16.30
                    godzina zakończenia :   20.00 
                    Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji uczestniczyło 15. 
                 Ponadto w sesji uczestniczyli : 

              ======================
1. Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi.

                    2.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy Krobia.
                    3.   Zawieja Karol                  - radca prawny.
                    4.   Sołtysi Gminy Krobia.                 
                    5.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                   

                    Porządek obrad sesji :
              =======================

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów z VII i VIII sesji. 
4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym.
7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
8. Informacja Powiatowego Zarządu Dróg w Gostyniu na temat wydatków 

inwestycyjnych na terenie gminy Krobia.
9. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :

a) likwidacji Szkoły Podstawowej Filialnej w Chwałkowie przy Zespole Szkoły 
Podstawowej im. prof. Józefa Zwierzyckiego i Gimnazjum w Krobi,

b) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych na obszarze Gminy 
Krobia oraz określenia granic ich obwodów,

c) ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych  w szkołach 
podstawowych na terenie Gminy Krobia,

d) nadania imienia Gimnazjum w Starej Krobi,
e) ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez publiczne przedszkola 

i punkty przedszkolne prowadzone przez Gminę Krobia,
f)  ustanowienia logo gminy Krobia, 
g) ustanowienia hejnału gminy Krobia‚
h) nadania nazwy parkowi na terenie gminy Krobia,
i)  przyjęcia   regulaminów  korzystania  z   placów  zabaw,   parków,  boisk 

sportowych oraz obiektu sportowego "Orlik 2012" w Krobi,
j)  przystąpienia   do   sporządzania   zmiany   Studium   uwarunkowań    
     i kierunków   zagospodarowania przestrzennego gminy Krobia,
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k) przystąpienia do sporządzenia  miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego   Krobia   Miasto  V,

l)  nieodpłatnego przejęcia od Agencji Nieruchomości Rolnych  nieruchomości 
położonej w  Ciołkowie, 

ł)  przyjęcia regulaminu przyznawania osobom fizycznym dotacji celowej 
     na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków,
m) uchylenia uchwały Nr XVI/117/2004 Rady Miejskiej w Krobi  z dnia 
     11 marca 2004 r. w sprawie zatwierdzenia zarządzenia Nr 227/2003 Burmistrza 

Krobi z dnia 31 grudnia 2003 r. w sprawie przepisów porządkowych 
regulujących  zasady używania (detonowania) materiałów pirotechnicznych,

n) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2011. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
11. Wolne głosy i wnioski. 
12. Zakończenie. 

  
Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Jóźwiak.

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.  
Przewodniczący Rady powitał radnych, p. Burmistrza, pracowników Urzędu oraz pozostałych 
zaproszonych gości.  

      Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 14 radnych, nieobecny  L.Bem, 
wobec czego sesja jest prawomocna do podejmowania obrad i uchwał.  

      Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad.
      Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  Przewodniczący Rady : proponuję 

uzupełnienie porządku obrad o punkt dot. Informacji Powiatowego Zarządu Dróg w Gostyniu  na 
temat  wydatków  inwestycyjnych  na  terenie  gminy  Krobia  jako  pkt.  8,  pozostałe  zostaną 
przesunięte. 

            
      Ad. 3 Przyjęcie protokołów z VII i VIII sesji.
      Protokół z VII sesji przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych. 
      Protokół z VIII sesji przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych. 

     Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji.
      Burmistrz : pisemne interpelacje złożone przez przewodniczącego Rady skierowano do PKS 

oraz  do WZDW.
   
      Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych.
      J.  Gałęzewski  :  sprawa dot.  dróg i  ulic,  opisanie ulic  ich właściwymi  nazwami.  W dobie 

sprzedaży internetowej i dużej ilości przesyłek takie tabliczki z właściwymi nazwami ulic byłyby 
bardzo przydatne.   

      M. Duda : 1. Sprawa dot. analizy wykonania budżetu za rok poprzedni. W toku prac Komisji  
Rewizyjnej  dokumentów  źródłowych  moje  pytanie  dotyczy  planów  podziału  nadwyżki 
budżetowej na 2010 rok, jest to kwota ponad 2 mln zł. Jaki jest plan podziału tych środków to 
proszę o jego przedstawienie.  W ostatnim czasie  uzyskałem informację o potrzebie naprawy 
ogrodzenia  boiska  sportowego  na  ul.  Spokojnej  w  Krobi  i  być  może  część  tych  środków 
przeznaczyć na to zadanie. Boisko to wykorzystywane jest przez dzieci a jego ogrodzenie jest 
uszkodzone.

      2. Kwestia związana jest z pomocą psychologiczną w szkołach, gdzie zatrudniono psychologów 
na  zasadzie  etatów.  Brałem  udział  w  obradach  zespołu  interdyscyplinarnego  działającego 
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w  naszej  gminie  i  jednym  z  poruszanych  tematów  było  zwiększenie  dostępu  do  pomocy 
psychologicznej  przede  wszystkim  w  perspektywie  zwiększających  się,  narastających 
problemów wychowawczych w szkołach. Pedagodzy rozwiązują wiele problemów, a współpraca 
z  Poradnią  Psychologiczno-Pedagogiczną  w  Gostyniu  jest  przede  wszystkim  konsultacją  na 
odległość.  Czy p. Burmistrz bierze ewentualnie po uwagę takie rozwiązania aby można było 
zatrudnić psychologa na pół etatu aby taką pomoc w naszych szkołach zwiększyć.    

      Ł.  Kubiak  :  czy  istnieje  prawna  możliwość  umieszczania  płatnych  ogłoszeń,  reklam na 
budynkach, na elementach budynków należących do gminy.  Jest grupa podmiotów, osób, które 
zgłaszają się do mnie jako radnego w celu zmieszczenia panelu reklamowego np. na ogrodzeniu 
wzdłuż drogi publicznej. Wydaję mi się, że  byłby to dodatkowy, chociaż niewielki dochód do 
Gminy jeśli taka możliwość zawierania umów by istniała. 

      G. Skrobała : Sprawa dot. działalności świetlicy socjoterapeutycznych, ponieważ od ubiegłego 
roku  taka  świetlica  funkcjonuje  w  Gogolewie,  natomiast  przez  wiele  lat  także  działała 
w  Nieparcie.  Jakimi  kryteriami  kierowano  się  przedzielając  ich  funkcjonowanie  w 
poszczególnych sołectwach. 

      2.  Sprawa  dot.  budynków  osiedlowych  w Gogolewie,  gdzie  planowane  jest  utwardzenie 
nawierzchni dróg, materiał tzw. kliniec zgromadzony jest  Gogolewie. Mieszkańcy zwracają się 
z pytaniem w jakim okresie będzie to wykonane, czy jeszcze w tym roku.

      J. Musielski : gościmy na dzisiejszej sesji przedstawiciela PZD w Gostyniu. Jesteśmy bardzo 
zadowoleni  z  realizowanej  nowej  nawierzchni  asfaltowej  na  drogach  objętych  budową 
kanalizacji sanitarnej. Moja uwaga dotyczy pomalowania nowych znaków na jezdniach, mam na 
uwadze przede wszystkim poprzeczne pasy przejścia dla pieszych. W chwili obecnej stare są już 
nie widoczne i nie wiadomo, czy stare przejścia obowiązują. W myśl przepisów skoro nie ma 
odpowiednich znaków, zarówno na drodze jak i pionowych znaków informacyjnych, to takiego 
przejścia nie ma. W obecnej sytuacji jeśli doszłoby do jakiegokolwiek zdarzenia, to niezależnie 
od  okoliczności  wina  zawsze  byłaby  po  stronie  pieszego,  na  jego  oczywiście  niekorzyść. 
W związku z powyższym proszę o szybką interwencję w tym temacie.     

      
      Ad.  6  Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  o  działaniach  podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 
      31.03. Udział w spotkaniu autorskim z panią Halina Radoła zorganizowane przez Miejsko-

Gminną Bibliotekę w Krobi.
      04.04. Spotkanie ws. organizacji świąt majowych.
      05.04. Udział delegacji Rady Miejskiej w pogrzebie teściowej Burmistrza Krobi w Gostyniu.
      06,13.04. Posiedzenia Komisji Rewizyjnej.
      12.04., 06, 16.05. Posiedzenia Komisji Budżetu.
      12.04. Sesja Rady Miejskiej.
      27.04.  Posiedzenie  wspólne  komisji  Rady  Miejskiej,  omówiono  tematy  oświatowe  m.in.  

w sprawie likwidacji szkoły filialnej w Chwałkowie. 
      30.04. Udział w uroczystości wręczenia świadectw absolwentom w ZSOiZ w Krobi.
      03.05. Udział radnych w uroczystości Święta Narodowego.
      06.05.  Udział  w  X  Zjeździe  oddziału  Miejsko-Gminnego  Związku  Ochotniczych  Straży 

Pożarnych  Rzeczypospolitej  Polskiej  w  Krobi  –  świetlica  wiejska  w  Żychlewie.  Prezesem 
wybrany został na nowa kadencję ponownie druh Jan Duda.

      08.05. Udział radnych w uroczystości z okazji 66-rocznicy zakończenia II Wojny Światowej.
      Udział radnych w Biegu Wiosny 2011 w Karcu, ogólnopolskiej akcji „Polska Biega”.
      13.05. Posiedzenie wspólne komisji Rady Miejskiej.
      14.05. Udział w uroczystości Święta patrona w ZSPIG w Krobi.
       IV Ogólnopolskie Turniej Tańca Nowoczesnego „Miasto tańca” – organizator MGOK w Krobi.
      15.05. Powiatowe Konkurs Piosenki Przedszkolnej – organizator MGOK w Krobi.
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      16.05. Posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 
      
      Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
      Sprawozdanie stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.
      K. Perdon : 15 kwietnia odbyło się szkolenie dot. nowelizacji ustawy o funduszu sołeckim. 

Na czym ta nowelizacja ma polegać?
      Skarbnik : szkolenie dotyczyło projektu ustawy. Projekt ten umożliwi w sposób bezpośredni 

i otwarty zmian przedsięwzięć w trakcie roku budżetowego, co obecnie stwarza wiele trudności. 
      
      Ad.  8  Informacja  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Gostyniu  na  temat  wydatków 

inwestycyjnych  na  terenie  gminy  Krobia. 
Informację przedstawił dyrektor PZD w Gostyniu pan Grzegorz Mayer :

            Powiat powstał w roku 1990 i chciałbym przedstawić zakres działalności PZD. Obecnie w PZD 
pracuje 16 pracowników, którzy obsługują 495 km dróg powiatowych. Zgodnie z ustawą, która 
mówi  że  droga  powiatowa,  to  droga  łącząca  gminy  między  sobą  oraz   gminy  z  powiatem. 
Działamy na terenie siedmiu gmin, najwięcej dróg jest w gminie Krobia ok. 90 km. Budżet na 
ten rok Zarząd ma mniejszy o 30 %. Sami  Państwo widzicie  jak jest  trudno tymi  środkami 
gospodarować, a potrzeby są olbrzymie. Faktycznie większość dróg jest w stanie dostatecznych, 
bądź niedostatecznym. Aby doprowadzić te drogi do stanu dobrego, nie mówiąc już o zimowym 
utrzymaniu, to środki budżetu pięciu powiatów to ponad 300 mln. zł. Odwód drogowy znajduje 
się w Krobi,  kieruje p. Plessner a pracownicy fizyczni są z tego terenu. 

            W roku bieżącym na terenie gminy Krobia zaplanowano do wykonania następujące zadania :
- budowa chodnika na ul. Miejsko-Góreckiej w Krobi,
- wymiana krawężnika oraz uzupełnienie odwodnienia na ul. Mickiewicza w Krobi,
- wymiana krawężnika na ul. Kobylińskiej w Krobi 1,3 km,
- przebudowa  ul.  Wjazdowej  w  Pudliszkach,  do  dnia  dzisiejszego  Zarząd  oraz  Rada 
Powiatu nie podjęły ostatecznej decyzji o realizacji tego zadania, czy poprosi Rade                w 
Krobi o przeznaczenie tych środków na inna inwestycję.
Odnośnie  remontów  dróg  to  chcielibyśmy  wszystkie  większe  ubytki  zakończyć  do  połowy 
czerwca.  Wymagać  to  będzie  oczywiście  bardzo  dużych  nakładów,  a  najbliższym  czasie 
odbędzie się sesja Rady Powiatu, gdzie przeznaczonych zostanie 100 tys. zł na remonty dróg. 
Od stycznia do dnia dzisiejszego asfalt podrożał czterokrotnie to ok. 500 zł na 1 tonie. Wiąże się 
to  z  drożeniem  ropy  naftowej.  Ponad  30  tys.  m²  wg  wstępnego  szacunku  planujemy 
wyremontować,  lecz  ilość  ta  się  zwiększy,  dlatego  że  drogi  wyremontowane  wymagają  już 
naprawy. Zgodnie z rozporządzeniami Ministerstwa nowe nawierzchnie powinny być kładzione 
ok. trzech tygodni od nowej nawierzchni co 20 lat. Znaczna większość dróg wymaga położenia 
nowej  nawierzchni,  ale  środków  na  to  nie  ma.  W  ubiegłej  kadencji  Radzie  Powiatu 
przedstawiłem, że jeżeli dalej tak będzie, a powinniśmy remontować ok. 20 – 25 km rocznie 
żeby zachować te procedury 20 lat, to będziemy to realizować co 60-70 lat. Widzicie Państwo 
jakie to są potężne pieniądze żeby te drogi doprowadzić do stanu zadawalającego, nie mówię 
bardzo dobrego,  aby wszyscy użytkownicy tych  dróg byli  zadowoleni.   Na dzień  dzisiejszy 
mamy 23 obiekty mostowe, z tego tylko 3 odpowiadają normą europejskim obciążenia czyli 30 
ton  na  oś.  Pozostałe  mosty  bierzemy  odpowiedzialność  na  siebie.  Wszystkie  problemy, 
obciążenia dróg nie spełniają norm. 
R. Olejniczak : w Starej Krobi rozpoczęto poszerzenie drogi, a z Pana wypowiedzi wynika, że 
konieczna byłoby łatanie dziur. W sobotę przebiegać na tymi drogami peleton kolarski, a stan 
tych dróg jest fatalny.
M. Duda : sprawa dot. inwestycji budowy ścieżki rowerowej przy ul. Kobylińskiej. Mieszkańcy 
zwracają się z pytaniami, kiedy to inwestycja będzie zakończona.  
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G. Skrobała : sprawa dot. drogi powiatowej, które biegnie od gminy Pępowo, dalej przez Gminę 
Krobia, a remont tej drogi zakończono na granicy gminy Pępowo. Było wystosowane pismo do 
PZD w 2009 roku i odpowiedź była taka, że remont dalszego odcinka drogi będzie realizowany 
w 2012 roku. Wg wypowiedzi Pana wnioskuję, że remont ten przedłuży się o wiele lat.  Jest 
jeszcze jeden problem, a dot. miejscowości Gogolewo. Założono tam dwa lata temu chodnik 
przy drodze powiatowej, założono kostkę lecz brak kratki ściekowej i brak odprowadzenia wody 
opadowej. Jest to droga o dość dużym natężeniu ruchu a corocznie w Gogolewie odbywają się 
Mistrzostwa Polski  w powożeniu  i  zachodzi  potrzeba  pobudowania tam chodnika  na dalszej 
części.  Największą potrzeba  jest  założenie  tych  kratek ściekowych.  Myślę,  że gmina  zrobiła 
duży  ukłon  w  stronę  państwa  ponieważ  przy  pomocy  swoich  pracowników  chodnik  został 
pobudowany.  W styczniu  kierowano  do Państwa  pismo i  odpowiedź  była  taka,  że  te  kratki 
ściekowe   ma  założyć  gmina.  Lecz  jest  to  droga  powiatowa  i  jeżeli  mogę,  to  proszę 
o wyjaśnienie tego.
Burmistrz : kostka zakupiona była z budżetu Gminy.
G. Mayer  :  remont drogi  w Starej  Krobi był  w projekcie  budżetu,  bodajże czterokrotnie,  na 
etapie  zatwierdzania  budżetu  zadania  były  wykreślane.  Odnośnie  ul.  Kobylińskiej,  to  była 
w projekcie lecz została  wykreślona z tegorocznego budżetu.   Odnośnie Gogolewa, to każda 
inwestycja jaka jest realizowana wszystkie gminy na swój koszt wykonują zadania, my wyrażam 
zgodę,  ustalamy  warunki  i  zawsze  musi  był  wykonane  odwodnienie.  Przy  wykonywaniu 
krawężnika,  chodnika gmina powinna zrobić to we własnym zakresie.  Uwzględnię tą  uwagę 
i jeśli znajda się jakieś środki z zimowego utrzymania w okresie trzeciego kwartału, to będziemy 
starali się to wykonać, a są to koszty ok. 6 tys. zł. Odnośnie ścieżki rowerowej, to myślę, że 
Zarząd nie  będzie skreślał  tego zadania i  zostanie  to wykonane,  bo jest  to wizytówka nasza 
i gminy Krobia, która to także współfinansowała.  
H. Busz :  pytanie  dot.  drogi  od Wymysłowa w kierunku Sułkowic do Ludwinowa.  Chodzi 
o  zebranie  skarpy  ziemi,  która  na  pewnych  odcinkach  jest  bardzo  wysoka,  a  po  odpadach 
deszczu stoi woda, która nie ma odpływu. Na drodze tej częściowo wykonano odwodnienie, ale 
od dwóch lat nie funkcjonuje to prawidłowo. Moje pytanie – co dalej z realizacją tych prac? 
G. Mayer : pozostało do wykonania 800 m, też to zadanie było w projekcie budżetu, lecz zostało 
wykreślone. Odnośnie ścinki poboczy, to zaplanowano 50 tys. zł. Obecnie nie mamy planu, które 
drogi będziemy realizować.  Po konsultacji  z kierownikiem obwodu w m-cu czerwcu podjęta 
zostanie decyzja, które drogi będą wykonywane. 
G. Skrobała : po zimie zostały załatane dziury, ale one ponownie się pojawiły. Tam gdzie były 
głębokie ubytki znowu widoczne jest to samo zjawisko. 
G. Mayer : są trzy technologie wykonywania remontów. Masa na zimno wykonujemy remonty 
jeżeli ubytek jest większy 4-5 cm. Masa na gorąco wykonujemy tylko na drogach głównych, 
w tym roku będziemy realizować ok. 5 tys. m². 
M. Duda : powiedział Pan, że w tym roku w gminie Krobia wykonywane będą 4 inwestycje. Jak 
wartościowo  przedstawia  się  ten  plan,  bo  skoro  jesteśmy  największą  gminą,  w  której  jest 
najwięcej dróg to jak wygląda zakres inwestycyjny w innych gminach?
G.  Mayer  :  odnośnie  współpracy,  to  jeśli  jest  pomoc  powiatu  dla  gminy  lub  odwrotnie 
realizowane są także zadania inwestycyjne. Na gminę Krobia przeznaczono 250 tys. zł, w gminie 
Gostyń wykonywane są nawierzchnie dróg i sami wychodzą z propozycją, że dają 300 tys. zł. na 
określono  drogę  i  to  jest  wykonywane  i  podobnie  realizowane  jest  w  gminie  Pępowo. 
Powinniśmy iść w kierunku współpracy z zakresie wykonywania prac na drogach. 
K.  Perdon  :  nie  widzę  w  Pana  wypowiedzi  pewnej  konsekwencji,  ponieważ  nasza  gmina 
przeznaczała  środki  na  ul.  Wjazdową  w  Pudliszkach,  a  mimo  to  zadanie  nie  zostało 
zrealizowane. 
G.  Mayer  :  zadanie  było  zaplanowane,  lecz  dofinansowanie  ze  środków  zewnętrznych  nie 
zostało przyznane. 
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M. Duda : na co przeznaczono środki, które przeznaczone były na ul. Wjazdową?
G. Mayer : na akcję zima i remonty.
Przewodniczący  Rady :  warto  by  wprowadzić  do  planu  remont  drogi  od  Żytowiecka  przez 
Chumiętki,  ponieważ jej  stan nie  jest  zadawalający.  Inwestycja  była  już w planach,  lecz  jej 
realizację odsunięto w czasie.  Smutna konfrontacja, że tylko trzy mosty na drogach odpowiadają 
wymaganym normom. Trzeba by pomyśleć o mostkach łączących drogi gruntowe z drogami 
wyższego  rzędu  ile  one  muszą  wytrzymać.  Jeśli  byłaby  kontrola  na  wadze  przy  załadunku 
transportu to tak duże ciężary nie przejeżdżały by przez te mostki.  
G. Mayer : odnośnie wsi Chumiętki, to w samej miejscowości pozostało ok. 300 m, dalsza część 
to ok. 1,3 km. Koszt remontu tego odcinka wynosi ok. 3mln zł, wymaga gruntownej naprawy. 
G. Skrobała :  sprawa dot.  rowu w Nieparcie  przy sklepie,  nie ma tam kanalizacji  sanitarnej 
i  spływają  tam wszystkie  ścieki,  niemalże  z  całej  wioski.  Czy byłaby możliwość  zabudowy 
chociaż pewnego odcinka tego rowu na wysokości sklepu, ponieważ znajduje się przy drodze 
powiatowej,  czy też nie  ma takiej  możliwości.  Ewentualnie  jako wieś też moglibyśmy w tej 
sytuacji pomóc, czy podjąć inne działania, jeśli Pan dyrektor miałby jakąś koncepcję.
G. Mayer : jest to bardzo trudny temat nie tylko dla nas, ale także dla władz gminy. Przed wielu 
laty było takie prawo, że z trzeciej komory można było odprowadzać ścieki. Na dzień dzisiejszy 
jeżeli są wydawane pozwolenia na budowę, to muszą być budowane szamba szczelne. Wiadomo, 
że nikt tego nie przestrzega. Istnieje możliwość odprowadzenia tych ścieków do oczyszczalni, 
która  będzie  na  danym terenie.  Nie  wyrażamy zgody na  zabudowę rowu,  jest  to  samowola 
budowlana.    

Ad. 9 Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie : 
a)   likwidacji  Szkoły  Podstawowej  Filialnej  w  Chwałkowie  przy  Zespole  Szkoły 
Podstawowej im. prof. Józefa Zwierzyckiego i Gimnazjum w Krobi.
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy. 
Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych  E. Dopierała : komisja na posiedzeniu 
w dniu dzisiejszym  projekt  uchwały  zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  
M.  Szpurka  :  wypowiadałem  się  wielokrotnie  na  temat  likwidacji  szkoły  w  Chwałkowie. 
Z przykrością stwierdzam, że żal mi że jest ona likwidowana. Przede wszystkim ta kultura i siła 
jaka  była  w tej  szkole.  Wiem,  że  tak  jak  p.  Burmistrz  powiedział  będzie  tam przeniesiona 
biblioteka,  sala komputerowa. Bardzo mi przykro, dlatego będę głosować przeciwko likwidacji. 
Uchwałę Nr IX/49/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 16 maja 2011 r. w sprawie likwidacji 
Szkoły Podstawowej Filialnej w Chwałkowie przy Zespole Szkoły Podstawowej im. prof. Józefa 
Zwierzyckiego  i  Gimnazjum  w  Krobi; przyjęto  większością  głosów,  13  za,  1  przeciwny 
(M. Szpurka), głosowało 14 radnych.

b)    ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych na obszarze Gminy Krobia oraz 
określenia granic ich obwodów.
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy. 
Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych  E. Dopierała : komisja na posiedzeniu 
w dniu dzisiejszym  projekt  uchwały  zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.
Uchwałę Nr IX/50/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 16 maja 2011 r. w sprawie ustalenia 
planu sieci publicznych szkół podstawowych na obszarze Gminy Krobia oraz określenia granic 
ich obwodów; przyjęto większością głosów, 13 za,  1 wstrzymujący (M. Szpurka), głosowało 
14 radnych.

c)    ustalenia  sieci  publicznych  przedszkoli  i oddziałów  przedszkolnych   w  szkołach 
podstawowych na terenie Gminy Krobia.
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy. 
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Burmistrz  przedstawił  autopoprawke  do  projektu  uchwały  aby  w  §  2  pkt  1  dopisać  „  Pod 
Świerkami”, nazwę przedszkola przyjętą na poprzedniej sesji.
Zgłoszoną autopoprawkę przejęto jednomyślnie, 
Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych  E. Dopierała : komisja na posiedzeniu 
w dniu dzisiejszym  projekt  uchwały  zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  
E.  Dopierała  :  czy  w  §  2  nie  powinno  być  ujęte  przy  Przedszkolu  Samorządowym 
w Pudliszkach, że jest oddział zamiejscowy w Chwałkowie.
Skarbnik : jest to uchwała bliźniacza, podobna do uchwały z 2009 roku i wówczas takiego zapisu 
nie było. Konsultowano to z Nadzorem Prawnym Wojewody i przy tej zmianie uchwały nie ma 
potrzeby wprowadzania tego zapisu. 
Zgłoszoną autopoprawkę przejęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.
Uchwałę Nr IX/51/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 16 maja 2011 r. w sprawie ustalenia 
sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych  w szkołach podstawowych na terenie 
Gminy Krobia; przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.

d)    nadania imienia Gimnazjum w Starej Krobi.   
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy. 
Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych  E. Dopierała : komisja na posiedzeniu 
w dniu dzisiejszym  projekt  uchwały  zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  
Uchwałę Nr IX/52/2011 Rady Miejskiej  w Krobi z dnia 16 maja 2011 r. w sprawie nadania 
imienia Gimnazjum w Starej Krobi; przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.

Przerwa. 
Burmistrz  i  przewodniczący Rady wręczyli  Panu Janowi Dudzie Prezesowi Zarządu Miejsko 
Gminnego  OSP  list  gratulacyjny  w  związku  z  otrzymanym  „Złotym  Znakiem  Związku” 
Związku Ochotniczych Straży Pożarnych Rzeczypospolitej Polskiej.
Na salę obrad przybył radny L. Bem. 

e)    ustalenia  wysokości  opłat  za  świadczenia  udzielane  przez  publiczne  przedszkola 
i punkty przedszkolne prowadzone przez Gminę Krobia.
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy. 
Skarbnik Gminy :  w związku z postępowaniem nadzorczym w stosunku do jednej  z uchwał 
podjętych w województwie wielkopolskim proponujemy autopoprawkę : dokonać zmiany w § 3 
ust.  3  oraz  skreślić  ustępy  7,8  i  9.   Paragraf  3  ust.  3  otrzyma  następujące  brzmienie  : 
„Miesięczna wysokość opłaty za czas realizacji odpłatnych świadczeń ustalana jest jako iloczyn: 
stawki  godzinowej,  o  której  mowa  w  ust.  1,  deklarowanej  przez  rodziców  (opiekunów 
prawnych) liczby godzin pobytu dziecka w przedszkolu ponad czas określony w § 1 oraz liczby 
dni pobytu dziecka w przedszkolu w danym miesiącu”.
Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych  E. Dopierała : komisja na posiedzeniu 
w dniu dzisiejszym  projekt  uchwały  zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  
M. Szpurka : trzy rodziny z Chwałkowa dowożą dzieci do Krobi i zwróciły się z zapytaniem, czy 
jest możliwe funkcjonowanie oddziału przedszkolnego od godz. 7 do 17-tej.
Burmistrz  :  taką  możliwość  stworzylibyśmy,  lecz  musi  się  to  wiązać  z  grupą  dzieci,  które 
uczęszczałyby do tego oddziału. 
Uchwałę Nr IX/53/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 16 maja 2011 r. w sprawie ustalenia 
wysokości opłat za świadczenia udzielane przez publiczne przedszkola i punkty przedszkolne 
prowadzone przez Gminę Krobia; przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.

f)   ustanowienia logo gminy Krobia. 
Projekt  uchwały  i  uzasadnienie  przedstawił  A.  Sarbinowski  podinspektor  ds.  promocji 
i współpracy z organizacjami pozarządowymi. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych  E. Dopierała : komisja na posiedzeniu 
w dniu dzisiejszym  projekt  uchwały  zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Uchwałę Nr IX/54/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 16 maja 2011 r. w sprawie ustanowienia 
logo gminy Krobia; przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.

g)    ustanowienia hejnału gminy Krobia.
Projekt  uchwały  i  uzasadnienie  przedstawił  A.  Sarbinowski  podinspektor  ds.  promocji 
i współpracy z organizacjami pozarządowymi. 
Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych  E. Dopierała : komisja na posiedzeniu 
w dniu dzisiejszym  projekt  uchwały  zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  
Przewodniczący Rady : ja wstrzymam się od głosowania, bo wg mnie zapis jest inny niż zapis 
nutowy, dlatego nie wiem jakie będzie wykonanie hejnału w miejscach publicznych. 
K.  Perdon :  stawia  nas  Pan w niezręcznej  sytuacji  i  nie  wiem jak  się  zachować.  Chciałem 
bazować na opinii ludzi, którzy mają doświadczenie, oby nie okazało się, że się ośmieszymy.  
Nie mam nic przeciwko hejnałowi, ale moja wiedza i słuch muzyczny nie są na takim poziomie 
aby być znawca w tej dziedzinie.    
Przewodniczący Rady :  takie jest moje zdanie, a każdy ma swoje odczucia.
Burmistrz : przewodniczącą Komisji Konkursowej była pani Lajla Zaborowska jako dyrektor 
Szkoły Muzycznej  oceniała  kwestie  elementów muzycznych   i  nie wnosiła  uwag do różnicy 
pomiędzy  zapisem  nutowym  a  odtwarzanym.  Utwór  ten  był  prezentowany  na  wspólnym 
posiedzeniu komisji i myślę, że można go zagrać w dużym tempie i także szybciej i będzie to 
zgodne  z  zapisem  nutowym.  Istnieje  ewentualność  wycofania  lub  nie  podjęcia  uchwały 
i przedstawienia tego utworu na najbliższej sesji w wersji zagranej na żywo. 
Przewodniczący Rady :  nie ma zagrożenia nie przyjęcia uchwały, mam takie własne odczucia 
i dlaczego miałbym sobie zaprzeczać.  
Uchwałę Nr IX/55/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 16 maja 2011 r. w sprawie ustanowienia 
hejnału  gminy  Krobia; przyjęto  większością  głosów,  14  za,  1  wstrzymujący  (I.  Jóźwiak), 
głosowało 15 radnych.

h)   nadania nazwy parkowi na terenie gminy Krobia.
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP. 
Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych  E. Dopierała : komisja na posiedzeniu 
w dniu dzisiejszym  projekt  uchwały  zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  
Uchwałę Nr IX/56/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 16 maja 2011 r. w sprawie  nadania 
nazwy parkowi na terenie gminy Krobia; przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.

i)   przyjęcia   regulaminów  korzystania  z   placów  zabaw,   parków,  boisk sportowych 
oraz obiektu sportowego "Orlik 2012" w Krobi.
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP. 
Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych  E. Dopierała : komisja na posiedzeniu 
w dniu dzisiejszym  projekt  uchwały  zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  
Uchwałę Nr IX/57/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 16 maja 2011 r. w sprawie przyjęcia 
regulaminów   korzystania   z    placów  zabaw,    parków,   boisk  sportowych  oraz  obiektu 
sportowego "Orlik 2012" w Krobi; przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.

j)    przystąpienia   do   sporządzania   zmiany   Studium   uwarunkowań   i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Krobia.
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP. 
Uchwałę  Nr  IX/58/2011  Rady  Miejskiej  w  Krobi  z  dnia  16  maja  2011  r.  w  sprawie 
przystąpienia    do    sporządzania    zmiany    Studium    uwarunkowań    i  kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Krobia; przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.
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k)    przystąpienia do sporządzenia  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Krobia   Miasto  V.
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP. 
Uchwałę Nr IX/59/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 16 maja 2011 r. w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego   Krobia   Miasto  V; 
przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.

l)    nieodpłatnego przejęcia od Agencji Nieruchomości Rolnych  nieruchomości położonej 
w  Ciołkowie.
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP. 
Uchwałę  Nr  IX/60/2011  Rady  Miejskiej  w  Krobi  z  dnia  16  maja  2011  r.  w  sprawie 
nieodpłatnego  przejęcia  od  Agencji  Nieruchomości  Rolnych  nieruchomości  położonej 
w  Ciołkowie; przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.

ł)     przyjęcia regulaminu przyznawania osobom fizycznym dotacji celowej  na budowę 
przydomowych oczyszczalni ścieków.
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP. 
Uchwałę Nr IX/61/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 16 maja 2011 r. w sprawie przyjęcia 
regulaminu  przyznawania  osobom  fizycznym  dotacji  celowej   na  budowę  przydomowych 
oczyszczalni; przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.

m)   uchylenia  uchwały   Nr XVI/117/2004   Rady   Miejskiej   w   Krobi  z   dnia  11 marca 
2004  r.  w  sprawie  zatwierdzenia  zarządzenia  Nr  227/2003  Burmistrza  Krobi  z  dnia 
31 grudnia 2003 r. w sprawie przepisów porządkowych regulujących  zasady używania 
(detonowania) materiałów pirotechnicznych.
Projekt  uchwały  i  uzasadnienie  przedstawił  A.  Sarbinowski  podinspektor  ds.  promocji 
i współpracy z organizacjami pozarządowymi. 
Uchwałę Nr IX/62/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 16 maja 2011 r. w sprawie  uchylenia 
uchwały  Nr  XVI/117/2004  Rady  Miejskiej  w  Krobi   z  dnia  11  marca  2004  r.  w  sprawie 
zatwierdzenia zarządzenia Nr 227/2003 Burmistrza Krobi z dnia 31 grudnia 2003 r. w sprawie 
przepisów  porządkowych  regulujących  zasady  używania  (detonowania)  materiałów 
pirotechnicznych; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15 radnych.

n)    zmian  budżetu  i  zmian  w  budżecie  Gminy  Krobia na rok  2011.
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy. 
Przewodniczący Komisji  Budżetu l.  Bem : komisja obradowała w dniu dzisiejszym i projekt 
uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  
Uchwałę  Nr  IX/63/2011 Rady Miejskiej  w Krobi  z  dnia  16 maja  2011 r.  w sprawie zmian 
budżetu  i  zmian  w  budżecie  Gminy  Krobia na 2010 rok; przyjęto jednomyślnie, głosowało 
15 radnych.

Ad. 10  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.   
Burmistrz  :   odnośnie  oznakowania  ulic  zgadzam  się,  że  powinniśmy  w  sposób  skuteczny 
znakować  nazwy ulic,  lecz  jest  to  związane  z  określonymi  nakładami  finansowymi,  dlatego 
staramy się wykonywać to od pewnego czasu sukcesywnie przyjmując jednolitą formę, tablice 
z białymi napisami z herbem Gminy. Mam nadzieję, że sukcesywnie ulice będą oznakowane, nie 
na budynkach, tylko na słupkach.
W  kwestii  nadwyżki  finansowej,  środków,  które  pozostały  z  roku  2010  w  m-cu  czerwcu 
przedstawimy propozycję ich podziału. Chciałem zwrócić uwagę na fakt, że deficyt na rok 2011 
wynosi 2,2 mln zł i trzeba wziąć pod uwagę ewentualne przeznaczenie tej nadwyżki, są inne 
potrzeby w różnych kontekstach, różnych miejscowościach. 
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Odnośnie  pomocy  psychologicznej  w  szkołach,  to  oczywiście  istnieje  możliwość  zgłaszania 
przez  dyrektorów  przedstawienia  w  arkuszach  organizacyjnych  różnych  form  pomocy  dla 
nauczycieli, czy dla dzieci, także psychologicznych. Wiąże się to z koniecznością uzasadnienia, 
że to rozwiązanie będzie lepsze od obecnie funkcjonującego. Nie wystarczy zgłosić potrzebę, ale 
również wymaga to wyjaśnienia. Zgodnie z systemem oświaty pomoc psychologiczną udzielają 
Poradnie  Psychologiczno-Pedagogiczne  i  w  sytuacji  pojawienia  się  potrzeb  ta  instytucja  to 
realizuje. 
W kwestii miejsc możliwych do wykorzystania na umieszczanie reklam jest to jak najbardziej 
możliwe,  oczywiście  jeśli  nie będzie to powodowało jakiś szkód. Dotychczas  nie   zgłaszano 
takich wniosków. Kwestia ustalenia stawek, czy regulaminu, który będzie to regulował jest jak 
najbardziej możliwe. 
Wybór świetlic socjoterapeutycznych to nie jest nowum w naszej gminie, jest to kwestia innej 
nieco  formy,  którą  przyjęliśmy  w tym  roku  program pilotażowy.  Pod  uwagę  brane  były  te 
świetlice,  które  miały  najlepsze  warunki  lokalowe i  wybrano  m.in.   Gogolewo.  Nie  stoi  na 
przeszkodzie w przyszłości rozszerzenia tego sposobu działania, kluczem do sukcesu są środki 
finansowe  jakie  pozwolą  na  realizację  takich  działań.  Będziemy  się  starać  pozyskać  środki 
zewnętrzne na ten cel.  Na dzień dzisiejszy nie jesteśmy w stanie realizować tych działań na 
terenie wszystkich świetlic.
W  tej  chwili  nie  możemy  odpowiedzieć  na  pytanie  dot.  konkretnego  terminu  wykonanie 
naprawy dróg, będzie  to zależało  od realizacji  przedsięwzięć  obecnie realizowanych.  W tym 
roku zaplanowano wiele zadań. Mam nadzieję, że w okresie przed jesiennym zadanie to zostanie 
zrealizowane.
Kwestia  oznakowania  dróg  pasami  na  jezdni,  to  na  pewno  będzie  to  realizowane,  kiedy 
wszystkie nawierzchnie zostaną wylane i realizowane to będzie sukcesywnie po zrealizowaniu 
całej inwestycji związanej z pokryciem dywanikami po kanalizacji. Możliwość nałożenia farby 
istnieje po 6 tygodniach po wykonaniu nawierzchni.

Ad. 11  Wolne głosy i wnioski.
E. Dopierała : sprawa związana jest z utrzymaniem porządku na targowisku miejskim. Zapewne 
jest  regulamin  utrzymania  porządku,  tylko  nie  wiem,  czy  Pan,  który  pobiera  opłatę  może 
egzekwować  aby  sprzedający  przestrzegali  te  zasady.  Zgłoszono  mi,  że  na  poszczególnych 
stoiskach  przy  rozpakowywaniu  towaru  z  drobnych  torebek  osoby sprzedające  wyrzucają  je 
obok stoiska i na zwróconą uwagę, aby włożyć je do jednej większej, była odpowiedź „ja za to 
płacę  i  niech  sprzątają”.  Zanim osoba  sprzątająca  rozpocznie  porządkowanie  targowiska,  to 
wszystko  jest  rozmiecione,  torebki  wiszą  na  drzewach,  dosłownie  wszędzie.  Czy  jest  jakaś 
możliwość  aby  zdyscyplinować  osoby  sprzedające,  zwrócić  uwagę,   żeby  nie  było  takich 
sytuacji.
Burmistrz : od wielu lat obserwujemy funkcjonowanie targowiska. Po każdym dniu targowym 
jest  bardzo dużo  śmieci.  Staramy się  na  bieżąco  usuwać te  śmieci,  ale  rzeczywiście  jest  to 
problem.  Kwestia  nauczenia  obowiązku  utrzymania  czystości  jest  obowiązkiem targujących, 
kultury  osobistej,  pozostawienia  swojego  miejsca  pracy.  Nałożenie  obowiązków  w  sposób 
administracyjny jest trudne.  

Ad. 12 Zakończenie obrad  sesji.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Ireneusz  Jóźwiak:  dziękuję  wszystkim  za  przybycie 
i zamykam IX sesję Rady Miejskiej w Krobi.

    Protokół sporządziła :                                                 
       Aurelia Sikorska      
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